

《单词百科:recommendatory是什么意思?recommendatory怎么发音?recommendatory的解释和用法》

英语单词recommendatory是什么意思?recommendatory怎么读?recommendatory怎么发音?简答网为您整理了recommendatory的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



recommendatory怎么读

recommendatory的读音:[rek 'mend t r]

recommendatory的意思

1、adj.推荐的, 劝告的;

recommendatory的近义词

1、advisory adj.劝告的, 忠告的;提供咨询的;顾问的;

2、commendatory n.评注;注释(本);解说词;连续的评述;

recommendatory的双语例句

1、The recommendatory principle and method by the authors are also adapted to high speed train.

作者提出的列车质量计算的原则和方法也适用于高速列车。

2、Model for Processing Recommendatory Trust Information Based on Ontology Mapping

一种基于本体映射处理推荐信任信息的模型

3、(Following) the recommendatory parameters to get the best frequency response and noise immunity.

使用推荐的参数得到很好的频率响应特性和噪声抑制。

4、Recommendatory notes on the use of these documents are also presented.

指出使用该等文件的注意事项。

5、The parameter value according to this method and the recommendatory value in authoritative reference extremely approached, the question of the inappropriate selection of the protective part parameter has been solved.

按此方法计算出的参数值与权威参考资料的推荐值非常接近,解决了换流电路保护元件参数选取不当的问题。

6、The recommendatory refrigerant time must be above 30 min;

推荐沉淀冷却时间应控制在30min以上;

7、Hence, take AC-16F thin dense grading asphalt concrete as recommendatory scheme.

因此,石安罩面将AC-16F细型密级配沥青混凝土作为推荐方案。值得推广使用。

8、Considering the subjective and objective factors, the trust was acquired by subjective trust, directive trust and recommendatory trust.

模型综合考虑影响信任的主观和客观因素,通过主观信任、直接信任和推荐信任得到总体信任。

9、Improved Technique on Acquire Recommendatory Web Page

一个改进的实现Web页面推荐的方法

10、It gives a more flexible method to valuate trust degree and can more express the combination of the subjectivity and objectivity of trust by putting the reputation concept into the synthesization of recommendatory trust and using existing nodes as entities of saving reputation.

给出了更加灵活的计算直接信任度方法，并且将声誉引入推荐信任的合成中，利用现有服务注册中心作为声誉存储实体，能够更好地体现信任的主观性和客观性的结合。

11、China-Canada mining resources exploration and Canada mining project recommendatory meeting was convened in Beijing

谱写中加矿业合作的新篇章中加矿产资源开发与加拿大矿业项目推荐会在北京举行

12、Rape cake contains 35& 45% of rough protein, and its amino acid composition approaches FAO recommendatory value. As a great plant protein resources, its exploitation has far-reaching significance.

菜籽饼含粗蛋白35~45%，氨基酸组成也接近世界粮农组织推荐值，是一大植物蛋白资源，它的开发利用意义很大。

13、Two-way slab strip superposition method for calculation of plate center deflection and recommendatory method on crack check in flat plate supported by column

柱支承板变形计算的双向板带叠加法及裂缝验算建议方法

14、National standards and trade standards are divided into compulsory standards and recommendatory standards.

国家标准、行业标准分为强制性标准和推荐性标准。

15、Now in China we use both obligatory rules and recommendatory standards and this is a intergrade before we have own complete building technical regulation system.

目前我国采用的是强制性条文和推荐标准相结合的建筑技术管理体制，是我们向完善的技术法规体系过渡的必然阶段。

16、Gaming in supply chain based on asymmetric demand information Preliminary Analysis on Consultation between Supply and Requisition Parties in Recommendatory Standard

需求信息不对称下供需双方的博弈推荐性标准中供需双方协商浅析

17、The results are expected to be reference for drafting the energy and protein requirements of meat goats as national agricultural recommendatory standard.

研究结果为杂交肉羊能量和蛋白质需要量农业行业标准制定提供了参考依据。

18、Considering the disturbing of the soil during the pile-sinking, the concept of the soil sensitive was introduced and also the recommendatory value of the soil sensitive for the clay layers in Shanghai area was presented.

考虑到沉桩过程中土体被扰动，公式中引入了土体灵敏度的概念，并给出了上海地区常见粘性土层的土体灵敏度推荐值。

以上是简答网为您整理的recommendatory怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于recommendatory的用法、recommendatory的释义、recommendatory的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/recommendatory>

